
RAD t GMIi\-y
MIETKOW

Protokół Nr XXXII12017
z Sesji Rady Gminy Mietków

z dnia26 października 2017 roku

Sesję otworzyŁa Przewodnicząca Rady Gminy Mietków - Helena Ańymowicz słowami
,,otwieram Sesję Rady Gminy Mietków'', przywitała wszystkich zebranych, na podstawie listy
obecnoŚci stwierdziła quorum i poinformowała, Że do porządku obrad wprowadza się dwa
dodatkowe punkty: ,,Podjęcie uchwały w sprawie zasad wydzierŻawiania i uiyczaria pasa
drogowego dróg wewnętrznych stanowiących własność Gminy Mietków oruz będących we
władaniu Gminy Mietków'' oraz ,,Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniego Planu Rozwoju i
Modemizacji Urządzeń Wodociągolvych i Kana|izacyjnych na lata 20|7-2022,, Następnie
przedstawiła porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie Sesji.
2, Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 28.09.20|7 t
3. Podjęcie uchwały w sprawie zrriarry budietu gminy na20l7 rok.
4, Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żytado celów wymiaru podatku rolnego.
5. Podjęcie uchwały w sprawie obnizenia średniej ceny sprzedazy drewna do celów wymiaru

podatku leśnego na terenie gminy Mietków.
6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości.
8. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych i zwolnień w tym

podatku.
9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zasad udzie|ania dotacji celowej na wymianę źródeł

ciepła w celu ograniczeniazanieczyszczenpowietrza na terenie gminy Mietków.
10. Podjęcie uchwały w sprawie Statutu Gminnego ośrodka Kultury w Mietkowię.
11. Podjęcie uchwały w sprawie zasad WdzierŻawiania i uiyczania pasa drogowego dróg

wewnętrznych, stanowiących własność Gminy Mietków orazbędących we władaniu Gminy
Mietków.

12. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniego Plarru Rozwoju i Modernizacji Urządzeil
Wo do ci ąg olvych i Kanalizacyj nych na |ata 20 I 7 -2022 .

l3.Informacja Wójta Gminy o stanie rca|izacji zadai oświatowych w roku szkolnym
20r6t2017.

14. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Mietków dotycząca ana|izy oświadczeń
majątkowych radnych za20l6 rok .

15. Informacja Wójta Gminy Mietków dotycząca analizy oświadczeń majątkowych osób
zobowiązarrych do ich złozenia za 20I 6 rok .

16. Wnioski i interpelacje radnych.
17. Sprawy róŻne.
18. Zamknięcie Sesji.

Ad.2
Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu zpoprzedniej
sesji z dnia 28.09.2017 r.
Głosowało 14 radnych _ oddano 14 głosów ,,za,,.
Przewodni cząca stwierdziła, ze protokół' został, przyjęĘ jednogłośnie.

Na wstępie Przewodnicząca RG _ Helena Artymowic zudzie|iłagłosu przedstawicielowi oSP
w Mietkowie.

- Mateusz GaŁka_ przedstawiciel oSP Mietków - podziękował Wójtowi, radnym, soĘsom i
radom sołeckim za przekazanie środków na zakup samochodu sttażackiego. Podał ńwtieźt
informację na temat ilości wyjazdów w ostatnim okresie - były to wyjazdy do wypadkóq
usuwania skutków wichury itp., mało było wyjazdów do poŻuów, oSP Mietków btałatei
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udział w róznych imprezach organizowanych na wsiach, na których prezentowała pokazy

ratownictwa medycznego. Dodał, że będące obecnie na stanie oSP Mietków samochody
tzn. Star _ ma 38 lat i od dwóch miesięcy wycofany jest z użytku oraz Jelcz również w
bardzo złym stanie - nie przejdą juŻ przeglądu technicznego. Poinformował rówliei, Że
oSP Mietków otrzymała pieniądze na modernizację remizy i za okazaną pomoc dziękują
Wójtowi.

- Andrzej Pietruszka _ Z-ca Wójta _ stwierdził', ie w większości miejscowości planowane
imprezy zostały zrealizowane i zł'oiył. na ręce Mateusza Gałki podziękowania dla oSP za
udział. w tych imprezach.

- Adam Kozarowicz _ Wójt Gminy - ze swojej strony również podziękował sohysom i radom
sołeckim zaptzekazane środki z funduszy sołeckich.

Ad .3
Uchwała w sprawie zmiany budzetu gminy na20l7 rok.

- Regina ozga - Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały.
Głosowało 14 radnych - oddano 14 gŁosów ,,za,,.
Przewodni cząca stwierdziła , Że uchwała zostata podj ęta j ednogłośnie.

Ad 4.
Uchwała w sprawie obnizenia ceny skupu źryta do celów wymiaru podatku rolnego.

_ Wójt - wyjaśnił, Że w związku z tym, Że na posiedzeniu komisji postanowiono przyjąć,
stawkę maksymalnątj, 52,49 zł. za lqż7Ąa, ogłoszoną przez Prezesa GUS * uchwały nie
podejmuje się.

Ad 5.
Uchwała w sprawie obnizenia średniej ceny sprzedazy drewna do celów wymiaru podatku leśnego
na terenie gminy Mietków.

_ Wójt - wyjaśnił, Że takjak w podatku rolnym w zwiryku ztym, żze na posiedzeniu komisji
postanowiono ptzyjąć stawkę maksymalnątj. I97,06 zł.. za 1m3 dręwna, ogŁoszonąprzęz
Prezesa GUS _ uchwały nie podejmuje się.

Ad 6.
Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.

- Ireneusz Słoma _ Sekretarz Gminy _ wyjaśnił, Że po uzgodnieniach na posiedzeniu komisji
rady gminy pozostają ubiegłoroczne stawki podatku od nięruchomości, zvtyjątkiem stawki
od powierzchni gruntów pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami
powierzchniowymi płynącymi jezior i zbiorników sńucznych - punkt 7 b,I<t&a zostaŁa
ptzyjęta w maksymalnej wysokości ogłoszonej przęz Prezesa GUS tj. 4,63zł.lha
powierzchni.
Następnie przedstawił projekt uchwały.

Głosowało 14 radnych_ oddano 14 gł.osów ,,za,'.
Przewodni cząca stwierdziła , Że uchwała została podj ęta j ednogłośnie.

Ad7 .
Uchwała w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości.

- Projekt uchwały przedstawił wójt Gminy _Adam Kozarcwicz.
Głosowało 14 radnych _ oddano |4 głosów ,,za,,.
Przewodni cząca stwierdziła, Że uchwat'a została podj ęta j ednogłośnie.

Ad 8.
Uchwała w sprawie stawek podatku od środków transportowych i zwolnień w tym podatku.

- Wójt - wyjaśnił, żLepozostają stawki obowiązujące w biezącym roku.
Następnie przedstawił proj ekt uchwały.
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Głosowało 14 radnych _ oddano |4 gŁosów ,,za,,.
Przewo dni cząca stwierdziła, ze uchwał a zo stała podj ęta j edno gło śnie'

Ad 9.
Uchwała w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji celowej na wymianę fuódet ciepła w celu
ograniczenta zanieczyszczęi powietrza na teręnie gminy Mietków.

- Sekretarz Gminy wyjaśnił sposób składania wniosków o dofinansowanie otaz
poinformował', ze na posiedzeniu komisji rady gminy radni postanowili podnieść kwotę
dofinansowania do wymiany pieców do 1500,00 zł. (w projekcie było 1000,00 zł.)
Dodał, ie dotacja będzie wypłacana Zarowno dla osób wymieniających piec, jak równiez dla
osób, które wybudowały nowy dom'
Następnie przedstawił proj ekt uchwały.

Głosowało 14 radnych _ oddano 14 gł'osów ,,zt,.
Przewodni cząca stwierdziła' ze uchwał a zo stała podj ęta j edno gło śnie.

Ad 10.
w sprawie Statutu Gminnego ośrodka Kultury w Mietkowie.

- Sekretarz Gminy _ wyjaśnił, ie poprzedni statut GoK był uchwalony w 2007 roku i był
aktualizowany w 2012 roku, ale został. uchylony przez Wojewodę Dolnośląskiego. obecnie,
w porozumieniu z Dyrektorem GoK został. opracowany nowy statut.
Następnie przedstawił proj ekt uchwały.

Głosowało 14 radnych - oddano 14 głosów ,,za,,.
Przewodni cząca stwierdziła, żze uchwała zostałapodj ęta j ednogłośnie.

Ad  11 .
Uchwała w sprawie zasad wydzierŻawiania i uiyczania pasa drogowego dróg wewnęttznych
stanowiących własnośó Gminy Mietków orazbędących wę władaniu Gminy Mietków.

- Projekt uchwały przedstawił' Jerzy Franczyk _ Z-ca Wójta Gminy.
Głosowało 14 radnych _ oddano 14 gł'osów ,,za,,.
Przewodni cząca stwierdziła , Że uchwała została podj ęta j ednogłośnie.

AdT2.
Uchwała w sprawie Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i
Kanahzacyjnych na lata 20 I 7 -2022.

- Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały i wyjaśnił, ie poprzedni plan był uchwalany
na |ata 2015 _ 2020, ale pewne inwestycje zostały wykonane, dlatego Kierownik ZGK
uaktualnił te zaptsy. Na wspólnyn posiedzeniu komisji kierownik wspomniał, Żepo wejściu
w Życie nowej ustawy - prawo wodne - znów trzębabędzie wszystko zmieniać, przyjmować
nowy plan, inaczej tez będą taryfy ustalane.

Głosowało 14 radnych _ oddano 14 głosów ,,zd,.
Przewodni cząca stwierdziła, ie uchwała została podj ęta j ednogłośnie.

Ad 13
Informacja Wójta Gminy o stanie rea|izacji zadań oświatowych w roku szkolnym 20|6120|7 .

- wójt poinformowat, Że na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Dyrektor Szkoły
Podstawowej i Dyrektor Gimnazjum przedstawili informacje o starrie realizacji zadań
oświatowych w roku szkolnym 201612017, mtłaszcza w kontekścię zmian' ustrojowych.
Dyrektorzy odpowiadali równiez na pytania radnych.

Ad 14.
Przewodnicząca Rady Gminy Mietków przedstawiła informację dotyczącą anaIizy oświadczeń
majątkowych radnych za20l6 rck.
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Ad  15 .
wójt Gminy przedstawił informację dotyczącą ana|izy oŚwiadczeń majątkowych osób
zobowiązanych do lch zŁoŻenia za 20I 6 rok.

Ad 16.
Wniosków i interpelacji nie zgłoszono.

Ad 17.
Sprawy róŻne

- Mateusz Gałka - przedstawiciel oSP Mietków - poprosił o jak najszybsze podjęcie uchwały
w sprawie przezrLaczenia środków na zakup samochodu strazackiego' bo jezeli nie będzie
uchwały' to oSP nie otrzyma dofinansowania od komendanta Głównego PSP i MSWiA.
Poinformował również o otwarciu siłowni w budynku po urzędzie gminy.

- Wójt - odpowiedział, ze będzie zarządzenie w sprawie projektu budzetu na 2018 rok, w
którym będzie zapis o przeznaczeniu środków na zakltp samochodu strazackiego.
Natomiast, co do siłowni w budynku po utzędzie gminy - wcześniej była w piwnicy w
szkole podstawowej, ale przy opadach deszczu była zalewana. Pewna osoba ptzekazała
sprzęt vŻywany, ale w dobrym stanie, który został tam złoiony. Chcieliśmy to przekazać
oSP w Mietkowie w formie uzyczenia' ale coś się dzieje nie tak. Natomiast' jeie|i ptze1ęła
by to gmina,to jeszcze długo potrwa do otwarcia.
Wójt poinformował równiez , żeUruąd Skarbowy wystąpił z wnioskiem o ok. 11 tys. zł. na
egzekucję dwóch dziaŁek, które były własnością Techniki dla Wody ze Sląska. Sprzedaz
tych działek nie powiodła się, przetargi się nie odbyły, licytacja zostaŁa przeniesiona na
następny rok. Wystawienie działek na licytację i ich sprzeduŻpowinno zrównowaŻvÓ koszty
egzekucji, które wyniosły juz 100 tys. zł
ZgtosiŁa się osoba, która chce wydzierŻawió teren, na którym składowany był tłuczen na
przeładunek węgla _ osoba tazapewniła, iebędzie moinazakupió węgiel'

- Anna Branka zap1Ąała kiedy tusząprace na świetlicy w Domanicach
* wójt odpowiedziaŁ, zejutro.
- RyszardŁącz _ Z-ca PrzewodnicząceJ - poruszył ponownie sprawę słupów energetycznych

w Maniowie Wielkim _ zaznaczył, zenakuŻdej sesji mówi o tych słupach. Zostało 9 słupów
do wymiany, które stanowią niebezpieczeństwo.
Zapfiał równiez czy jest możliwośó powrotu do rozpoczynania sesji o godz. 11:00.

- Przewodnicząca RG _ odpowiedział'a, ż:e rczpoczęcie sesji przesunięto na godz. 13:00 na
prośbę sołtysów.

- Jolanta Borecka _ sohys wsi Mietków stwierdziła, że prośbą spowodowana była tym, żLe
radny ma ustawową możliwośó zwolnió się z pracy na czas sesji, a sołtys nie.

- Gabriela Walkiewicz _ sołtys wsi Ujów _ poprosiła, ieby jednak podtrzymać rozpoczęcie
sesji o godz. 13:00, poniewaz bardzo chce uczestniczyć w sesjach, a w innym przypadku nie
będzie mogła.

_ E|ibieta Modrzejewska _ radna _ zapytała kiedy będą wstawione szyby na przystankach.
- Wójt - odpowiedział, ze w Maniowie zostały wstawione wczoraj, a w Domanicach muszą

byó zrobione pomiary.
_ Andrzej Pietruszka _ Z-ca Przewodniczącej _ zaprosił wszystkich na turniej tenisa

stołowego do Maniowa z okĄi Swięta Niepodleglości w dniu 5.1|.2017 r.. Poinformował
teŻ, ie wręczenie nagród odbędzie się w dniu 12.1I.2017 r. w Kościę|e Paraftalnym w
Maniowie Wielkim.

- Wójt- podziękował' za tabIicę pamiątkową przed Urzędem Gminy. Powiedział, źze był. to
pomysł Pani Małgorzaty Misiurki, a tablicę pamiątkową wykonał Pan Jan Wasicki.

- Kamila Czmiel _ Prezes Stowarzyszenia Seniorów 50+ - podziękowała za zorgarizowatie
tej pięknej uroczystości.
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- Ryszar d Łącz _ podzięk ował. przedstawicielom Policji za kontrolowanie przystanków
autobusowych.

_ Przedstawiciel Policji z Komisariatu w Kątach Wrocławskich _ powiedział, że pracuje w
Kątach od 3 tygodni, stwierdz7t, ie jest to akcja na podstawie zg!'oszeń radnych, jest to
równi ez zasługa mie szkńców.

- Przewodnicząca RG _ powiedziała, ie w Milinie regularnie był dewastowany przystanek
autobusowy, więc rada sołecka postanowiła zainstalowaÓ kamery i od tej pory jest spokój.

Ad 18.
Helena Artymowicz - Przewodnicząca Rady Gminy, w zvńqz,ku z Wczetpaniem tematóq
zank'nęła Sesję słowami,,Zarrrykaln Sesję Rady Gminy Mietków''.

Protokołowała:
Genowefa Chabzda

Przeyroflnicząca
F.lóąsllĘminy
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ts.erł;nJ AfYmowicz


